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2018年世界海事技术学术会议
展位申请表
2018世界海事技术学术会议是目前国际上规格最高、参会人员最多的国际海事领域学术技术会议。大会是一个理想的平台，让海事业的专业人士会聚一起，交流最前沿的技术信息和彼此的实际经验。 这是一次难得的，在东亚及中国召开的大型国际学术会议，世界各地的业界技术专家和学者将齐聚上海。
会议同期，我们将组织一个小型展览，体现海事业的解决方案和创新，在那里你可以展出你们的产品和服务，同时展示你们的品牌，以高性价比的方式接触你们的潜在客户，并与业界的决策者建立联系。
本届会议附属展览规模有限，希望展出的企业请把握机会尽快与我们联系，我们将视情况对参展企业的身份进行筛选。
展览场地：上海龙之梦万丽大酒店，万丽宴会厅
开放时间：2018年12月5-7日
展览仅设标准展台，面积为6平方米（2M*3M）
展台包括下列设施：
· 展商公司楣板（中、英文名称）及摊位围板
· 聚光灯二只
· 电源供应
· 折椅三张
· 信息台一张
· 废纸箱一个及摊位清洁服务
展位费：2200USD/个

展位申请回执
Company公司：                                                               ；
Contact联系人：                        ； Title职务：                         ；
Tel电话：                              ； Fax传真：                         ；
Mob手机：                             ； Email电邮：                       ；
Address地址：                                                                ；
Website网址：                                                                ；
Postcode邮编：                         ；  Country国家：                     ；
请通过电邮或传真交回表格。
Tel: 0086-21-62580175   Email: wmtc@ssname.com.cn    Fax：0086-21-64721270
World Maritime Technology Conference 2018
The World Maritime Technology Conference (WMTC) is a famous technology event of the maritime industry which attracts the attendees all over the world. WMTC is an ideal platform for Professionals all over the world gathering together to share advanced techniques and learn practical experience of world maritime and shipping industry from each other. It is also an influential international academic conferences concluded in China.
An exhibition will be on schedule at the same time to show solutions and innovations of maritime industry. It will be a great opportunity for you to display your brand, products and service. It will also offer you a chance to discover your potential customers and build connections with executives.
You may contact SSNAME Exhibitor Services to apply a booth. As the exhibition is scale limited, we will choose exhibitors depending upon circumstances.
LOCATION: Renaissance Grand Ballroom, Renaissance Shanghai Zhongshan Park Hotel, Shanghai, China
SHOW SCHEDULE: December 5-7, 2018
BOOTH EQUIPMENT:
· Each 2m*3m booth will be set with,
· 2.5m high backboard including 0.37m Banner with both Chinese and English exhibiting company name and side dividers
· 2 Lamps
· Electrical service
· 3 Armless Chair
· 1 Table
· 1 Wastebasket
· Booth cleaning service
BOOTH PRICE：$2200.00/Booth

Application Form
Company：                                                               ；
Contact：                        ； Title：                         ；
Tel：                              ； Fax：                         ；
Mob.：                             ； Email：                       ；
Address：                                                                ；
Website：                                                                ；
Postcode：                         ；  Country：                     ；
Please send this form back to wmtc@ssname.com.cn or via Fax (0086-21-64721270) 
We want you to have a successful show. If we can be of assistance, please call our Exhibitor Services Department at 0086-21-62580175
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